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一张 1966 年义安历史的珍贵照片。。。。。。 

 

火红时代，万山红遍。 

一大群有正义感的年青人，怀着一股炽热的心，无私无怨，为争取悠久的中华文化，代代延续及

发扬光大，被殴打，被开除。历史的遗迹，沉淀历史的事实。相片中：这批义安的精英，其中 6

人准备去坐牢, 大家在学院前留下可贵的照片。前面的花篮是由一些社会团体的关怀，鼓励和支

持所赠送。 

同学们，看到此照片，请归队再为校友会的目标作一番努力。 

第一排从右至左：林俩盛（2），王兆兴（3），王孙杰（6），王宏川（7）。 

第二排从右至左：余春成（1），潘正锋（2），李庆岳（3），刘伟逊（4）， 

第三排从右至左：褚月英/美国（3），莫雪黛（6），杨明德（8），林明强（10），郑长鑑

（11），谢扬信（13）。 

第四排从右至左：黄玉华（1），廖雪妃/美国（2），李戴生（3），张明华（4），李晓虹（6），

石玉珠（7），刘锦湘（8），张瑞发（10）， 

~ 此珍贵的照片拍摄于登路义安学院门前 1966 年 ~ 
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A photo dated back in 1966 depicting the precious memento of Ngee Ann, had vividly implanted 
in our mind that this group of heroic youngsters, without fear & prejudice had fought for the 
cultural rights of our future generation. They were not afraid of being bashed or facing the 
ultimate dismissal. The footprints of history remained the debris of truth. This scenario recalled 6 
brave students ready to be imprisoned any moment, had embraced themselves with bouquets 
of flowers, delivered with affections, encouragements & supports from various ethnic groups. 

This valuable photo shall remind all alumni to fall in line again for the good cause of the 
Association. 

~ Photo taken in front of the Ngee Ann College main entrance at Tank Road 1966 ~ 
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